
PvdA: Vragen over IB 19105 Actieplan geluid.

Is er na het concept Actieplan geluid een aangepaste of definitieve versie opgeleverd? 

Is er ook naar de 30 km per uur zones gekeken en zijn deze nu meegenomen in het Actieplan geluid?

Is de Beatrixlaan bij In de Bogaard (integraal) meegenomen in het Actieplan geluid?

Op 8 januari  hebben experts tijdens de Presentatieavond over Bogaardgebied en Prinses Beatrixlaan  
op vragen van de PvdA aangeven dat geluidsarm asfalt niet werkt op de Beatrixlaan naast In de 
Bogaard. Geluidsarm asfalt is niet als dusdanig toepasbaar op korte baanvakken, baanvakken met 
veel belijningen, opstelstroken en markeringenen met (veel) kruispunten. Is er sinds die tijd een 
nieuw geluidsarm asfalt ontwikkeld die wel toepasbaar is en voldoende geluidsreductie oplevert?


